
NY KOMMUNAL FOTBALLBANE PÅ SLETTEBAKKEN
(offisiell åpning torsdag 25/4-24)

EN FLOTT BANE

MEN: 
-Mangler garderober

Mangler toaletter

Mangler innbytterbenker

Sikkerhetsavstander har 

ikke tatt høyde for at mål 

til barnefotballen står på 

banen (intet sted å plassere 

disse 12 målene). Ei heller 

ikke hensyntatt dybde på 

innbytterbenker. Norges 

Fotballforbund vil ikke 

godkjenne en slik bane om 

Trane skulle rykke opp fra 

4. til 3. divisjon.



Trane har sendt inn forslag i sept 

2023 på brakkerigg utarbeidet i 

samråd med Veidekke som har 

entreprisen for bossdeponiet.

300.000 for etablering/nedrigging 

+ 300.000 i årlig drift. Svar har 

latt vente på seg. 

Trane har selv skaffet 

60.000 til innredning 

av knagger, benker, 

kjøkkenutstyr m.m.



HVORFOR BRAKKERIGG?

 Barna må ha nærhet til toalett

 Foruten vår løpende idrettsaktivitet blir den nye banen benyttet til LIM, SFO, 
Idrettsskolen, Sommerleir, Åpent Hus.

 Området hvor Tranehuset i dag ligger, blir byggeplass når resten av bossdeponi-
saneringen finner sted (risiko-aspekt) – og ligger 340 – 440 m fra banen avhengig av 
veitrase’ som benyttes. Den lengste er den sikreste. 

 Garderobe-funksjonaliteter for barn, voksne og dommere må være i nærheten av 
banen med bl.a. tilstrekkelig dusjkapasitet når det kommer langveisfarende 
voksne lag.

 Når besøkende kommer fra andre steder i byen eller Hordaland for å spille, så må 
også funksjonalitetene ved banen være tilfredsstillende – et lite oppholdsrom – et 
lite kjøkken for servering. Dette siste spesielt når større arrangementer finner 
sted (barnecuper og serieturneringer – og en viktig inntektskilde)



2 INNBYTTERBENKER I TRYKKIMPREGNERT TRE

4,6 m lang

2m høy

1,5 m bred

Betongsåle 

Festes til «lego»betongklosser

Egeninnsats av Trane:
-Lager og snekrer innbytterbenkene

-Støper og fester disse til betongsåler

-Skaffer og dekker kranbil til å få de på plass.

----------------------------

VI ANMODER OM MATERIELL-OG 

BETONGKOSTNADENE PÅ 100.000 DEKKES AV 

BERGEN KOMMUNE



Vi har et unikt samspill 

mellom idrettlagene og 

skole – og hvor alt er 

gratis

-LIM

-SFO tiltak (6-9 åringer)

-Idrettsskole (4-5 

åringer)

-Skoleaktivitetsdag for

alle elevene/lærere

-Sommerleir (9-15 

åringer)

-Åpent Tranehus

(10-19 åringer)

-Frivilligsentral

Vi driver med idrett, men tar 

også en aktiv samfunnsrolle…. 

(og her er Brann er på besøk 

med landslagskeeperen)



TIDSLINJE for arbeidet mot kommunen:
 01.02.23 Møte m/Bymiljøetaten, Etat for idrett, Fotballkretsen

 23.05.23 Møte m/Områdesatsingen og SUU

 28.08.23 Møte avholdt om tilleggselementer m/SUU, Bymiljøetaten, Etat for idrett.

 29.09.23 Sendt inn konkret forslag m/kostnadsoverslag fra Trane til SUU, 

Bymiljøetaten, Etat for Idrett, Områdesatsingen

 09.10.23 og 02.11 purringer på det konkrete forslaget finner sted

 22.11.23 Tranebanen halveres (og vi finner treningsfasiliteter andre steder som koster)

 23.11.23 Beklagelse fra kommunen på at vi ikke hadde hørt noe. «Saken drøftes 

internt.»

 28.11.23 Deputasjon til Utvalg for barnehage, skole og idrett

 01.02.24 Møte m/Byråd og SPS (SUU)

 24.03.24 Mail til SPS, Etat for Idrett og Områdesatsingen om hva status er

 27.03.24 Ny purring

 12.04.24 Et treff på Tranebanen m/SPS

Vi har ikke mottatt noe endelig svar på hva 

som skjer og eventuell framdrift.
LEAN 

?

OMRÅDE-

SATSING 

?

VIS D DÅ!
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